
Zápis z 5. zasedání AS FIM ze dne 30. 9. 2008 
 
Přítomni: Bureš Vladimír, Chaloupská Pavlína, Milková Eva, Mohelská Hana,  Pražák Pavel, 
Havlík Martin, Košťál Ondřej, Malý Filip, Vejsadová Alena,  
Hosté:  Janeček Václav, Kozel Tomáš, Talášek Vojtěch 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Složení Vědecké rady FIM 
3. Složení Disciplinární komise FIM 
4. Doplnění Rady studijních programů 
5. Návrh delegátů do Rady vysokých škol 
6. Různé 
 

Průběh jednání: 
Bod 1: Zahájení – RNDr. Pražák  
Předseda AS FIM  přivítal senátory a hosty a zahájil jednání dle navrženého programu. 
 
Bod 2: Složení Vědecké rady FIM – doc. Janeček 
Děkan FIM doc. Janeček  seznámil senátory s návrhem složení Vědecké rady FIM a 
jmenovitě představil každého z navrhovaných členů – návrh VR vychází ze stávající VR, kde 
jsou novými interními členy VR navrženi doc. Gavalcová (předsedkyně AS UHK), Mgr. 
Kozel (proděkan FIM) a prof. Pitra, novými externími členy jsou navrženi prof. Motyčka 
(PEF MZLU), doc. Myšková (děkanka FES UPCE), prof. Stávková (děkanka PEF MZLU) a 
prof. Fendek (děkan FHI EU Bratislava).  
 
Hlasování: 9 pro návrh – 0 proti 
Složení Vědecké rady FIM UHK bylo schváleno jednomyslně. 
  
Bod 3: Složení Disciplinární komise – RNDr. Pražák  
Za SK představil návrh členů Disciplinární komise místopředseda SK AS ing. Malý. 
Navrhovaní členové jsou Alena Vejsadová, Vojtěch Talášek a ing. Filip Malý. Další členy 
Disciplinární komise navrhl děkan FIM doc. Janeček. Navrhovaní členové jsou Mgr. Kozel, 
doc. Štýrský, ing. Šrámek.  
 
Hlasování: 9 pro návrh – 0 proti 
Složení Disciplinární komise FIM UHK bylo schváleno jednomyslně. 
 
Bod 4: Doplnění Rady studijních programů – doc. Janeček 
Děkan FIM doc. Janeček vysvětlil poslání Rad studijních programů (RSP). SK  AS FIM 
deleguje Martina Havlíka jako člena RSP pro studijní program Ekonomika a management a 
Ondřeje Košťála jako člena RSP pro studijní program Aplikovaná informatika a studijní 
program Systémové inženýrství a informatika. 
 
Bod 5: Návrh delegáta do Rady vysokých škol – RNDr. Pražák 
Předseda AS FIM představil funkci Rady vysokých škol (RVŠ) a navrhl, aby FIM v RVŠ ve 
funkčním období 2009 - 2011 zastupovala doc. Milková.  
 
Hlasování: 8 pro návrh – 1 se zdržel 
Návrh zástupce FIM UHK v RVŠ byl schválen. 
 



Doc. Milková bude jako delegátka FIM do RVŠ představena AS UHK na jeho nejbližším 
zasedání. RNDr. Pražák informoval AS FIM, že se doc. Gavalcová (KIKM FIM a 
předsedkyně AS UHK) hodlá ucházet o kandidaturu zástupce UHK do předsednictva RVŠ 
pro funkční období  2009-2001. Dále bylo v diskusi doporučeno, aby byl SK AS FIM vybrán 
vhodný student  FIM, který by se mohl ucházet o kandidaturu na zástupce UHK do 
Studentské komory  RVŠ. Tento kandidát by měl být představen AS UHK na jeho nejbližším 
zasedání. 
 
Bod 6: Různé 

• O. Košťál  nastolil problém nedostatku laviček před budovou A a kouření před 
vchodem do budovy A i do budovy FIM. doc. Janeček navrhl, aby byli nejdříve 
osloveni správci těchto budov a RNDr. Pražák doporučil, aby byl problém před 
budovou A (společnou budovou všech fakult UHK) řešen ve spolupráci s SK AS 
UHK. 

• Doc. Milková upozornila na menší nedostatky chodu nové budovy FIM:  
o zhasínání světel v počítačových laboratořích v pozdních odpoledních hodinách 

při samostatné práci studentů – p. děkan informoval, že se tento problém řeší  
o možnost využití informačních elektronických tabulí o aktuálních změnách 

v rozvrhu, konferencích ap. – p. děkan přislíbil, že se tímto námětem bude 
zabývat 

• M. Havlík a O. Košťál vznesli dotaz, v jakém časovém horizontu se uvažuje o 
akreditaci navazujícího magisterského oboru pro studenty oborů Cestovní ruch a 
Finanční management. Mgr. Kozel a doc. Janeček informovali o přípravě oboru 
Podniková ekonomika a management i o časových možnostech případné akreditace. 

• V. Talášek a O. Košťál vznesli dotaz ohledně využití nástěnek na chodbách FIM, 
případně další výzdoby. Doc. Janeček přislíbil, že zjistí, které nástěnky jsou možné 
využívat pro případné aktivity studentů.  

 
 
Usnesení: 
Akademický senát Fakulty informatiky a managementu: 

1. schválil VR AS FIM ve složení, které navrhl a předložil děkan FIM doc. Janeček, 
2. schválil Disciplinární komisi ve složení: Mgr. Kozel, doc. Štýrský, ing. Šrámek, ing. 

Malý, A. Vejsadová, V. Talášek, 
3. deleguje M. Havlíka a O. Košťála do Rad studijních programů, 
4. navrhuje doc. Milkovou jako delegátku FIM UHK  do RVŠ pro funkční období 2009 

– 2011. 
 

 
Hlasování o usnesení: 9 pro návrh – 0 proti 
Usnesení přijato jednomyslně. 
   
 
 
        RNDr. Pavel Pražák, Ph.D.  

             předseda AS FIM 
 
 
 
Zapsal: Pavel Pražák 
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